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Aanwijzen vaststellen tarieven parkeergarages als activiteit 
Mededingingswet  
Waarom betaald parkeren? 



In Alphen aan den Rijn is er voor gekozen om schaarse parkeerruimte te reguleren. Tegen een 
redelijk tarief wordt gestuurd op het parkeren. Op straat is het parkeren iets duurder dan in de 
garages. Hiermee wordt beoogd winkelend publiek in de garages te laten parkeren zodat 
parkeerplaatsen op straat beschikbaar blijven voor bewoners en hun bezoekers. 
Er is bij het parkeren een tekort over 2013 van € 473.781. Verhogen van de tarieven totdat het 
parkeren kostendekkend is kan niet zomaar, want de tarieven worden dan zo hoog dat niemand er 
meer wil parkeren. Daarom worden plannen uitgewerkt om de kosten en opbrengsten van de 
parkeergarages op een andere manier meer in evenwicht te brengen. Ook worden de tarieven voor de 
garages aangewezen als een “activiteit die plaatsvindt in het algemeen belang”. Dat moet op grond 
van de Mededingingswet, anders mag de Gemeente geen tarieven onder de kostprijs in rekening 
brengen. 
 
Voor meer informatie: Jos Ensing, raadslid CDA, jensing@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Harmonisatievoorstel Begrafenisrechten en Beheerverordening 
Begraafplaatsen 
In de programmabegroting 2013-2016 is aangekondigd dat in 2014 een voorstel voor harmonisatie 
van begrafenisrechten gedaan zal worden waarbij de tarieven gelijk getrokken worden. In het 
collegeprogramma ‘Daadkracht Dichtbij’ wordt voor (bijzondere) heffingen het uitgangspunt 
uitgesproken dat deze kostendekkend moeten zijn.  
Deze harmonisatie van leges voor het begraven vinden we lastig voor Rijnwoude en Boskoop. We 
begrijpen de roep om harmonisatie, maar maken ons wel zorgen over de hoogte van de tarieven. Als 
CDA vinden we dat levensbeschouwelijke overwegingen bij de keuze tussen begraven of cremeren 
niet in het gedrang mogen komen door enkel de kosten. 
Daarom hebben we als CDA in de Raad samen SGP en CU een motie ingediend om de harmonisatie 
van de tarieven over twee jaar te verdelen. Helaas was de meerderheid van de Raad er op tegen. 
Bij de Beheerverordening begraafplaatsen is de uitgiftetermijn voor een algemeen kindergraf 
aangepast van 15 naar 20 jaar. Dit op voorstel (motie) van GL, SP, CDA en SGP. 
 
Voor meer informatie: Jos Ensing, raadslid CDA, jensing@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Kappen van bomen in de gemeente 
Afgelopen raadsvergadering heeft Harre van der Nat van de SP vragen gesteld aan wethouder 
Hoekstra over bomen in Benthuizen die volgens een verordening niet gekapt mochten worden en die 
ondanks gesprekken met omwonende toch gekapt zijn. De wethouder ontving hiervoor een ‘houten 
eikel’. Vervolgens stelde Marijke Kottenhage van GroenLinks vragen over boomkap in het algemeen 
en on der andere ook over het voorgenomen kap plan bij het oude Scalagebouw specifiek met als 
onderverdeling overzicht, motivatie, tijdsplanning, herplant en betrekken omwonenden. Met de 
aanvullende vraag om hier een commissiebehandeling over te houden. 
Als CDA fractie hebben we hier op ingehaakt, hadden in november 2013 al vragen over de 
Scalabomen gesteld en een commissiebehandeling voorgesteld!  
Vooropgesteld vinden wij het vlottrekken van het bouwproject Scala een belangrijke ontwikkeling, de 
herbouw heeft te lang stilgelegen. Echter als CDA vinden we het daarnaast ook belangrijk dat het 
Groenbeleidsplan - welke in maart 2011 is vastgesteld - wordt uitgevoerd; verordeningen die voor 
burgers gelden t.a.v. monumentale bomen en herplant ook voor de gemeente gelden; en dat een 
bestemmingsplan bepaalt wat mag. 
Groen is belangrijk voor mens, dier en plant, groen in en om de stad verbetert het woon – en 
leefklimaat. We hebben vastgesteld om het bestaande groen in de gemeente te behouden en te 
ontwikkelen. Daar waar groen niet behouden kan worden, vindt groencompensatie plaats. Onze 
wethouder Kees van Velzen heeft in zijn toenmalige portefeuille Openbaar Beheer eind 2013 door 
Copijn een rapport laten opmaken over de vitaliteit van de Scalabomen. Graag zien we onze huidige 
wethouder Openbaar Beheer Hoekstra uitleg geven over dit rapport en het voorgestelde 
uitvoeringsplan van het groepje beschermwaardige bomen, waarvan het huidige bestemmingsplan 
zegt: ‘Om bebouwing achter het voormalig scalagebouw te kunnen realiseren en de 
beschermwaardige bomen groep te handhaven zal de nieuwe bebouwing op voldoende afstand 
moeten worden gerealiseerd’. Wethouder Hoekstra is sportief ingegaan op het uitreiken van de 
‘houten eikel’ en heeft zijn excuses aan geboden, daarnaast heeft hij toegezegd om een toer door de 
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gemeente te houden langs specifieke bomen en daarna een commissiebehandeling te geven met 
uitleg van het beleidsplan. We houden als CDA een vinger aan ‘de boom’. 
 
Voor meer informatie: Marjon Verkleij, raadslid CDA, mverkleij-lemmers@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Huisvesting van arbeidsmigranten in Boskoop 
Er is een aanvraag voor een omgevingsvergunning ingediend voor de huisvesting van 
arbeidsmigranten in het voormalige kantoor van Connexxion, op het Connexxionterrein 
(Hoogeveenseweg 5) in Boskoop. Op grond van het nu geldende bestemmingsplan is het op een deel 
van het Connexxion-terrein al mogelijk om arbeidsmigranten te huisvesten. Het gaat om totaal 340 
bedden. Initiatiefnemer wil echter een deel van deze 340 bedden (in totaal 150 bedden) realiseren in 
het voormalige kantoorpand op het terrein, dat de bestemming ‘Kantoor’ heeft. Binnen deze 
bestemming is het niet mogelijk om migrantenhuisvesting te realiseren. De aanvraag is dan ook in 
strijd met het bestemmingsplan. In de wet is een mogelijkheid opgenomen om medewerking te 
verlenen aan een omgevingsvergunning mits het plan is voorzien van een goede ruimtelijke 
onderbouwing en de gemeenteraad een verklaring van geen bedenkingen heeft afgegeven.  
Het College heeft de bereidheid uitgesproken om in principe medewerking te verlenen aan het 
opstarten van de procedure en heeft aan de gemeenteraad gevraagd om een verklaring van geen 
bedenkingen voor de aanvraag voor omgevingsvergunning af te geven.  
Vanuit het CDA hebben wij aandacht gevraagd voor de sociale omstandigheden voor de 
arbeidsmigranten en voor de omgeving. Het College gaf aan dat hier inmiddels veel ervaring mee is 
opgedaan en dat dit tegenwoordig goed geregeld wordt. 
De huisvesting past volgens het College ook op die locatie. Voor de bedrijven in de directe omgeving 
is er geen beperking in de bedrijfsvoering en de arbeidsmigranten hebben geen overlast van de 
normale bedrijfsvoering. 
De gehele Raad heeft er mee ingestemd. 
 
Voor meer informatie: Jos Ensing, raadslid CDA, jensing@alphenaandenrijn.nl 
   
 

Vogelgriep treft bedrijven in en rond onze gemeente 
Afgelopen weekend is er weer een geval van vogelgriep geconstateerd met de zeer besmettelijke 
variant H5N8, dit keer op een legpluimveebedrijf aan de Burmadeweg in Zoeterwoude. Dit bedrijf is in 
het weekend geruimd. Hierop volgend is uitvoering gevend aan de maatregelen van de Nederlandse 
Voedsel- en Warenautoriteit, afgelopen maandag 1 december het mestkuikenbedrijf van ons CDA-lid 
Gijs en Jan-Dirk de Wit - ook aan de Burmadeweg - in Hazerswoude-Dorp preventief geruimd. Wij 
leven mee met beide families die dit treft en wensen hen sterkte toe. De klap komt hard aan als dit je 
bedrijf raakt, als ondernemer maar ook als mens.  
 
 

In herinnering Peet van der Louw (1950-2014) 
Afgelopen week hebben we afscheid genomen van Peet van der Louw, echtgenoot van ons fractielid 
Helma. Peet was buschauffeur bij Arriva, maar al enige tijd ziek. Ieder kende hem als een opgewekte 
man, die voor ieder klaarstond en ondanks zijn ziekte altijd vol humor is gebleven. Onze gedachten 
gaan uit naar Helma, hun twee kinderen, schoonkinderen en drie kleinkinderen en wensen hen heel 
veel sterkte toe dit verlies te dragen. 
 
 

Vergadercyclus december 2014 
 Donderdag 4 december is er RTG beeldvormend om 20.00 uur 

 Zaterdag 6 december is er van 11.00-13.00 uur CDA op de koffie in winkelcentrum de Ridderhof 

 Maandag 8 december vergadert de CDA fractie om 20.00 uur 

 Donderdag 11 december is er RTG opiniërend om 20.00 uur 

 Maandag 15 december is er om 16.00 uur een bijzondere raadsvergadering waarin Liesbeth 
Spies wordt geïnstalleerd als burgemeester 

 Maandag 15 december vergadert de CDA fractie 

 Donderdag 18 december is er Raadsvergadering om 20.00 uur 
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Indien u deze fractieflits niet meer wilt ontvangen, stuurt u dan een mail naar 
fractieondersteuning.cda@kpnmail.nl 
Uw e-mailadres wordt dan direct verwijderd. Natuurlijk kunt u ook altijd nieuwe abonnees aandragen.!  
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